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ZAPISNIK 

sa 22. sjednice Općinskog vijeća Općine Maruševec održane 26. ožujka 2024. godine u 

prostorijama Općine Maruševec sa početkom u 19:00 sati 

 

 

NAZOČNI VIJEĆNICI:  

Damir Šprem – predsjednik Općinskog vijeća Općine Maruševec, Tomica Kelemen, Marko 

Blažunaj, Valentina Štrlek, Miroslav Možanić, Renato Podbojec, Snježana Cerjan, Dragutin 

Kišić, Marijan Fatiga, Jasmina Kundija Gradiček i Tihomir Buden 

  

OPRAVDANO NENAZOČNI VIJEĆNICI: Nada Martinčević, Mirjana Podbojec 

 

OSTALI NAZOČNI: 

Mario Klapša – općinski načelnik, Dragica Korpar – pročelnica, Anica Vincek – viša 

savjetnica za proračun, financije i računovodstvo, Mihaela Košić – voditeljica zapisnika  

 

UTVRĐIVANJE KVORUMA 

Predsjednik utvrđuje kvorum i konstatira da je prisutno 11 vijećnika te je pravovaljano 

donošenje odluka. 

 

PITANJA I PRIJEDLOZI VIJEĆNIKA 

D. Kišić – zanima me kakva je situacija vezana uz kapitalne projekte koji su prijavljeni, dakle 

Centar za posjetitelje, bajeri u Brodarovcu, te projekt širokopojasni internet? 

Načelnik – što se tiče projekta Centar za posjetitelje, nakon skoro godinu dana od prijave 

projekta dobili smo obavijest od Ministarstva turizma i sporta, s kojom nismo bili zadovoljni, 

budući da su nam skinuli bodove na nekim stvarima i još su onda krivo zbrojili, te smo od 

ukupnih 47 bodova, imali 40 bodova. Napisali smo prigovor i dobili odgovor da su revidirali 

bodovanje i da imamo 44 boda, što znači da smo na rezervnoj listi. Zanimljivo je da su i oni 

koji imaju 46 bodova na rezervnoj listi. Bodove su nam skinuli samo zbog famoznog indeksa 

razvijenosti. Država nažalost nije osigurala dovoljno novaca za sve prijavljene projekte. Mi 

smo prijavili projekt na jednu od tri grupe i od svih projekata u sve tri grupe s područja 

Varaždinske županije jedino je prošao projekt Minerve. Svi ostali projekti općina i gradova te 

županije se nalaze na rezervnoj listi. Ja sam osobno bio na sastanku, kad je premijer bio u 

posjeti, skupa s ministricom Brnjac i direktno sam ih pitao što će se sad desiti, s obzirom da je 

u određenim programima u NPOO ostalo još određenih sredstava. Znači sada se samo treba 

pričekati odluka da li će se ta sredstva alocirati za taj natječaj. S obzirom da je trenutno 

tehnička Vlada, sumnjam da će se to desiti u nekakvom skorom roku. Nije to samo zbog 

interesa Općine Maruševec, već su tu prijavile i druge Općine; Bednja, Cestica, Jalžabet te 

nitko od njih nije dobio pozitivnu odluku o financiranju. Što se tiče ribnjaka u Brodarovcu, u 

siječnju smo bili na sastanku u županiji, gdje smo skrenuli pozornost na neke nelogičnosti 

koje su tražili iz Hrvatskih voda u vidu dorade elaborata zaštite okoliša, i dogovorili smo se da 

budu malo liberalniji, i sada trenutno čekamo rješenje upravnog odjela za poljoprivredu i 

zaštitu okoliša da možemo dalje krenuti sa postupkom. Što se tiče interneta, u tijeku je javna 

nabava za izvođača projektne dokumentacije, kroz tjedan dana je otvaranje ponuda pa onda 

idemo dalje. Što se tiče ostalih projekata, u zadnjih tri mjeseca općina je prijavila pet projekta, 

šesti je u izradi, a za dva smo dobili rezultate. Odobreno nam je sufinanciranje od 100.000,00 

eura, od toga 70.000,00 eura za radove u stambenoj zoni u Donjem Ladanju, a 30.000,00 eura 

europskih sredstava za izradu novog prostornog plana uređenja Općine Maruševec. Projekt 

biciklističke staze i nogostupa u ulici Vladimira Nazora u Donjem Ladanju smo prijavili na 

Ministarstvo unutarnjih poslova, vrijednost projekta je preko 230.000,00 eura. Sljedeći 
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projekt je prijavljen na Fond za zaštitu okoliša, a radi se o pametnim rješenjima u prometu, 

gdje ulazi nadogradnja GIS sustava za skeniranje objekata, naletni semafori u svim naseljima 

i uređaji za ispitivanje kakvoće zraka vrijednosti preko 160 tisuća eura. I još smo prijavili 

projekt izrade rampe i uređenje prilaza kod stambene zgrade u Čalincu na Ministarstvo 

hrvatskih branitelja, u visini od 25.000,00 eura. Trenutno radimo projektnu dokumentaciju za 

uređenje dječjeg igrališta u Selniku kojeg ćemo prijaviti na Središnji ured za demografiju i 

mlade, u visini od 30.000,00 eura. 

D. Kišić – vezano za Poduzetničku zonu u Selniku, prošlo je dvije-tri godine od kad su 

rasprodane sve parcele, a samo jedan objekt je izgrađen. Da li investitori imaju namjeru 

graditi nešto, jer kruže priče da su dvoje investitora kupili parcele, a sad ne znaju kamo s 

njima, a znamo kakve su bile ambicije i na temelju čega su prošli na natječajima. Pa me 

zanima da li postoje naznake i da li se netko konkretno misli prihvatiti posla i napraviti ono na 

temelju čega je i dobio tu lokaciju. 

Načelnik – pričali smo o tome na jednoj od zadnjih sjednica te smo zatražili od strane 

investitora da se očituju u kojoj su fazi. 

R. Podbojec – imam informacije i saznanja za koje ne znam da li su točne, pa ne bi da to 

ispadne nekakva dezinformacija, da bi navodno u blizini općine trebala ići pruga velikih 

brzina, to je vjerojatno ova pruga koja se planirala Čakovec-Lepoglava-Zagreb. Koliko sam 

upoznat to nigdje prostornim planovima općine nije ucrtano. Molio bi da se uputi pitanje 

prema nadležnim ministarstvima, da li je to stvarno tako, kojim planom je to predviđeno i kad 

bi trebala započeti izgradnja. Htio bi pisani odgovor od nadležnog ministarstva. 

Načelnik – poslati ćemo upit nadležnom ministarstvu. 

R.Podbojec – interesira me naša turistička zajednica Sjever Zagorja, jer sam pročitao u 

dnevnom tisku da je navodno načelnik Općine Vidovec istupio iz njihove turističke zajednice, 

što nema veze s našom turističkom zajednicom, ali da vidimo što se dešava kod nas. Ako se 

ostali vijećnici slažu, mislim da ne bi bilo loše da se pozove izvršnu osobu naše turističke 

zajednice na sjednicu, jer od osnivanja nismo imali priliku upoznati je i da nam prezentira rad 

turističke zajednice, što je napravljeno od stupanja na dužnost, koji su planovi za dalje i gdje 

je tu Općina Maruševec, s obzirom da ipak najviše sredstava izdvajamo. 

Načelnik – može. 

Predsjednik – imam informaciju koja se tiče HŽ-a, regionalni ured za naše područje je prije 

nekih tri tjedna dobio zadatak da napravi pripremu za projektiranje i troškovnike za 

rekonstrukciju pruge do Golubovca, tako da i to možete uzeti u obzir. 

R. Podbojec – navodno da je ta pruga projektirana tu negdje u blizini općine i ne bi htio da to 

ispadne nekakva dezinformacija, te bi htio da dobijemo informaciju od HŽ-a i nadležnog 

ministarstava. 

S. Cerjan – pitanje vezano za priključke na kanalizaciju, naročito ovaj dio Donje Ladanje, 

Koretinec, pa i kompletno cijela općina. Kakve su naznake i mogućnosti priključivanja jer 

imam saznanja da se gore u Maruševcu septička ispušta na cestu. U kojem razdoblju možemo 

očekivati priključivanje? 

Načelnik – što se tiče općenito aglomeracije na području općine, prije 2-3 tjedna sam dobio 

informaciju u Varkom-u da se tehnički pregled planira nakon 1. svibnja. No, danas sam baš 

razgovarao s predstavnicima ŽUC-a vezano za stanje prometnica, jer su nam svima poznati 

nedostaci na njima, te oni smatraju da ne bude tehničkog pregleda prije nego se saniraju ceste. 

Imamo kroz desetak dana skupštinu Varkom-a, pa ću još pitati za točne termine vezane oko 

toga i što misle učiniti po pitanju sanacije prometnica. 

S. Cerjan – hoće li priključci koštati ili će biti besplatni? 

Načelnik – ljudi moraju u svom trošku kupiti cijevi i spojiti kućanstvo do priključka koji im 

je ostavljen. 
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S. Cerjan - vidimo da je postavljen semafor u Bikovcu, pa me interesira koliko je to koštalo i 

da li je općina imala kakav trošak te da li se planira još koji semafor na tom potezu prema 

Donjem Ladanju.  

Predsjednik – financirano je otprilike 50.000,00 eura u potpunosti od strane ŽUC-a i planira 

se postavljanje još jednog semafora na tom potezu. 

S. Cerjan – vezano za projekt širokopojasnog interneta s Općinom Donja Voća, po pitanju 

onih sredstava koje smo uložili, a ništa nismo dobili. Da li se mogu ta sredstva vratiti i da li će 

se ići s tužbom prema Općini Donja Voća? 

Načelnik - što se tiče tog famoznog projekta širokopojasnog interneta, on je još uvijek 

predmet određenih istraga. Koliko sam razgovarao s partnerima koji su bili na projektu, nije 

se razmišljalo da bi se išlo u sudski postupak oko povrata investicije. Mi smo jedan dio tih 

informacija koje su bile izrađene za taj projekt iskoristili za projekt IoT internet. 

T. Buden – imam pitanja vezana uz moj Čalinec. Vidim da se kod autobusne stanice 

asfaltiralo, pa me zanima ovaj dio kroz Čalinec, nogostup, ima dosta rupa od tih septičkih, 

ljudi dosta prigovaraju i pitaju kad bi se to moglo asfaltirati. 

Načelnik – iz Vodogradnje su rekli da kad završe s iskopom u Jurketincu, da budu onda taj 

dio riješili. 

T. Buden – drugo pitanje vezano uz Etno kuću, da li bi se moglo početi kositi travu svaki 

tjedan, jer ipak je to naša turistička ponuda, a trava je visoka i to ružno izgleda, prošle godine 

se kosilo samo 4 put kad su bila neka događanja. Vezano uz osmrtnice i oglase koji se 

stavljaju na stupove, ja opet govorim za Čalinec, tu gore kod crkve, vidite i sami da su te 

osmrtnice na dva metra polijepljene, pa bi bilo dobro da se tu stavi oglasni panel kakav je 

dolje u Kapelcu i svim ostalim mjestima. 

Predsjednik - osvrnuo bi se na kanalizaciju, tehnički pregled bude kad se u potpunosti završe 

radovi na kanalizaciji, jer koliko znamo za neke dijelove su se morale ishoditi nove dozvole, 

na podsustavu a3. Mene interesira Koretinec, tamo je bio isplanirani sekundarni vod, koji bi 

se spajao na vod na županijsku cestu, a od toga nije napravljeno ništa, pa da nam date 

informaciju u budućem vremenu gdje je tu zapelo i da vidimo mogućnosti sa Varkom-om i sa 

Općinom za priključenja naših građana koji se ne budu mogli priključiti na kanalizaciju jer su 

puno niže nego je sama prometnica. Pa kad se krene za 2-3 mjeseca s priključcima da imamo 

rješenja, a ne da tek onda idemo razmišljati što napraviti. Jer je ispočetka dogovoreno da će 

Varkom i Općina takve stvari komunicirati i rješavati  zajedno u dobroj namjeri da ljudi 

nemaju veliki trošak. Jedno je spojiti se slobodnim padom s 10 metara cijevi, a drugo 

kupovati pumpe. Što se tiče širokopojasnog interneta ja bi išao s tužbom prema Općini Donja 

Voća za povrat sredstava, jer smo mi tu dokumentaciju sufinancirali s nekih 270.000,00 kn. 

Projekt je prošao, sredstva su odobrena i sad je neko mimo naše volje raskinuo ugovor, a mi 

to nismo krivi. Ako postoji ikakva mogućnost da se savjetujemo s odvjetnicima i da idemo na 

to da ne dođe do zastare. Jer Općina Maruševec u ničemu nije pogriješila. 

Načelnik – što tiče širokopojasnog interneta ja se s vama slažem i sastati ću se s odvjetnicima 

pa ćemo vidjeti da li možemo i na koji način krenuti u povrat investicije. Isto tako bi htio da 

nam neko vrati 70.000,00 eura koje smo ukupno potrošili na Centar za posjetitelje odnosno 

Kulturni centar, jer izgleda da je to sad bačeni novac. Jednom smo dobili od Ministarstva 

regionalnog razvoja 130.0000,00 kuna za Kulturni centar i onda smo opet morali to 

reprojektirati da bismo prilagodili za prijavu na natječaj Ministarstva turizma. I to sam isto 

tako rekao ministrici i samo je slegla ramenima. Vezano za aglomeraciju od sekundarnog 

voda u Koretincu se odustalo jer nisu svi vlasnici zemljišta kuda je trebao ići dali suglasnost. 

Priključenje kućanstava je isto jedna od tema koju ću pokrenuti na skupštini Varkom-a pa da 

svi imamo informaciju kad do toga dođe da se možemo spremiti, a koliko čujem po općini 

Cestica ugrađuju se pumpe u vrijednosti 150,00 eura koje za to nisu adekvatne. 
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D. Kišić – baš sam htio to spomenuti, u Cestici imaju gadnih problema, tamo gdje je situacija 

izgledala ok, opet su puno niži od prometnice i tamo gdje je trebalo biti jednostavno se 

zakompliciralo. I kod nas bude itekako veselo. 

A. Vincek – ja nisam vijećnik, ali ako bi mogla nešto reći u vezi kanalizacije ako dopustite. 

Kod mene u Koretincu do susjeda Daglasa je napravljena kanalizacija, a iznad su još tri kuće 

koje su ostale bez priključka, projekt do nas ne postoji tako da bi htjela da se to isto negdje 

evidentira. 

J. Kundija-Gradiček – isti problemi i u Selniku, svi su dobili kanalizaciju, a onaj dio gdje 

živi moja mama nije dobio. 

Načelnik – nažalost, što se tiče tih priključaka i nedostataka aglomeracije to je izričito krivnja 

projektanta koji si nije sjeo u auto i prošao teren, da utvrdi gdje su nizine i gdje se nalaze 

kućanstva, nego su se vodili Google kartama. Isto tako su pokušali za brzu cestu, prije godinu 

dana, zvali su na Općinu da mi idemo na teren da pogledamo, poslikamo i pošaljemo. Nazvao 

sam projektanta i lijepo sam ga zamolio da sjedne u auto i da dođe pogledati što ga zanima, da 

mi njegov posao ne budemo radili. Isto tako ne bi trebali raditi masu stvari oko aglomeracije s 

obzirom da nismo investitor i nismo nikakvo tijelo za samu provjeru tog projekta. Za 

priključke koji nisu napravljeni, u Varkom-u su rekli da bi se to pokrilo s projektom 

aglomeracije 2. Kada će to biti, nemam informaciju  i nažalost tu smo gdje jesmo. 

Predsjednik - što se tiče aglomeracije tu bude velikih problema, zato jer je „sjela“ i 

županijska i državna cesta. Ako se vozite prema Jurketincu, Vidovcu i Nedeljancu državna 

cesta je u potpunosti pukla. Pogledajte asfalt od Jurketinca do mosta na črnoj mlaki, to je 

asfalt napravljen 2010. godine i nije diran na aglomeraciji, a asfalt koji je rađen prije godinu 

dana u Jurketincu je puknuo. Pitanje je tko bude to sanirao i koliko je garancija. 

M. Možanić – garancija je pet godina i saniralo se bude. Ista stvar se dogodila u 

Varaždinskim Toplicama. Radio sam izvješće za Varaždinske Toplice - Tuhovec i 

Vodogradnja ide u sanaciju.  

Predsjednik – moramo razlikovati tu priču s Varaždinskim Toplicama gdje je izvođač bila 

samo Vodogradnja, tj. nositelj posla, a kod nas je bila i Tegra i Vodogradnja i oni su 

otpočetka bili problem. 

 

 

 

Predsjednik je za sjednicu predložio slijedeći 

 

 

                                                                DNEVNI RED 

1. Usvajanje zapisnika sa 21. sjednice Općinskog vijeća Općine Maruševec održane 28. 

prosinca 2023.g. 

2. Donošenje Odluke o raspoređivanju sredstava za redovito financiranje političkih 

stranaka i članova izabranih s liste grupe birača zastupljenih u Općinskom vijeću 

Općine Maruševec za 2024. godinu 

3. Donošenje Zaključka o oslobađanju operativnih vatrogasaca Vatrogasne zajednice 

Općine Maruševec od plaćanja komunalne naknade za 2024. godinu 

4. Donošenje Programa demografskih mjera za poticanje rješavanja stambenog pitanja 

mladih obitelji na području Općine Maruševec za 2024. godinu 

5. Donošenje Programa poticanja razvoja malog i srednjeg poduzetništva Općine 

Maruševec za razdoblje 2024.-2025. godine 

6. Donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu općinskog načelnika za razdoblje od 

01.07.2023. – 31. 12. 2023. g.  
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7. Razmatranje i donošenje Izvješća o stanju zaštite od požara i provedbi Godišnjeg 

provedbenog plana unapređenja zaštite od požara na području Općine Maruševec za 

2023. godinu, 

8. Donošenje Godišnjeg provedbenog plana unapređenja zaštite od požara na području 

Općine Maruševec za 2024. godinu, 

9. Razmatranje i usvajanje Izvješća o izvršenju Plana djelovanja Općine Maruševec u 

području prirodnih nepogoda za 2023. godinu 

  

 

 

Općinsko vijeće jednoglasno je prihvatilo predloženi dnevni red. 

 

 

Točka 1. 

Usvajanje zapisnika sa 21. sjednice Općinskog vijeća Općine Maruševec održane 28. 

prosinca 2023.g. 

 

Predsjednik - ima li netko kakvih primjedbi ili dopuna na zapisnik sa 21. sjednice? 

 

Primjedbi i dopuna nije bilo. 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

 

ZAKLJUČAK 

Usvaja se zapisnik sa 21. sjednice Općinskog vijeća Općine Maruševec održane 28. 

prosinca 2023.g. 

 

 

 

 

 

Točka  2. 

Donošenje Odluke o raspoređivanju sredstava za redovito financiranje političkih 

stranaka i članova izabranih s liste grupe birača zastupljenih u Općinskom vijeću 

Općine Maruševec za 2024. godinu 

 

Predsjednik – dajem uvodnu riječ pročelnici. 

Pročelnica - prijedlog odluke koja se donosi svake godine, u proračunu za 2024. godinu su 

osigurana sredstva za političke stranke u iznosu 4.200,00 eura i ta sredstva su ravnomjerno 

raspoređena na svih 13 vijećnika. Predlaže se iznos od 311,10 eura godišnje za svakog člana 

Općinskog vijeća, a za svakog člana podzastupljenog spola utvrđuje se dodatna naknada u 

visini od 10% iznosa predviđenog po svakom članu. 

  

Rasprave nije bilo. 

 

Predsjednik – dajte točku 2. na glasanje 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 
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ODLUKU 

o raspoređivanju sredstava za redovito financiranje političkih stranaka i članova 

izabranih s liste grupe birača zastupljenih u Općinskom vijeću Općine Maruševec za 

2024. godinu 

 

Članak 1. 

Ovom Odlukom raspoređuju se sredstva za redovito godišnje financiranje političkih stranaka i 

članova izabranih s liste grupe birača (u daljnjem tekstu: nezavisni vijećnici) zastupljenih u 

Općinskom vijeću Općine Maruševec (u daljnjem tekstu: Općinsko vijeće) za 2024. godinu, 

koja su osigurana u Proračunu Općine Maruševec za 2024. godinu. Riječi i pojmovi koji se 

koriste u ovoj Odluci, a koji imaju rodno značenje, odnose se na jednaki način na muški i 

ženski rod, bez obzira u kojem su rodu navedeni.  

 

Članak 2. 

Za svakog člana Općinskog vijeća utvrđuje se jednaki iznos sredstava tako da pojedinoj 

političkoj stranci pripadaju sredstva razmjerno broju njezinih članova Općinskog vijeća u 

trenutku konstituiranja Općinskog vijeća. Za svakog člana Općinskog vijeća podzastupljenog 

spola, pojedinoj političkoj stranci pripada i pravo na naknadu razmjerno broju članova 

Općinskog vijeća podzastupljenog spola.  

 

 

Članak 3. 

Za svakog člana Općinskog vijeća Općine Maruševec utvrđuje se iznos sredstava u visini od 

311,10 eura godišnje. Za svakog člana Općinskog vijeća podzastupljenog spola utvrđuje se 

dodatna naknada u visini od 10% iznosa predviđenog po svakom članu predstavničkog tijela 

jedinice lokalne samouprave. 

 

 

Članak 4. 

S obzirom na broj članova u Općinskom vijeću u trenutku konstituiranja, političkim 

strankama i nezavisnim vijećnicima raspoređuju se sredstva osigurana u Proračunu Općine 

Maruševec za 2024. godinu u slijedećim iznosima: 

 

 

Naziv političke stranke - nezavisnog vijećnika: 
Broj vijećnika 

Iznos u eurima 
M Ž Ukupno 

Socijaldemokratska partija - SDP 3 1 4 1.275,51 

Hrvatska narodna stranka - Reformisti - 

Reformisti 
2 1 3 964,41 

Hrvatska demokratska zajednica - HDZ 1 1 2 653,31 

Hrvatska narodna stranka - HNS 1 1 2 653,31 

Hrvatska seljačka stranka - HSS 1 0 1 311,10 

Nezavisni vijećnici: Jasmina Kundija Gradiček 0 1 1 342,21 
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Članak 5.  

Raspoređena sredstva iz članka 4. ove Odluke doznačuju se na žiro račun političke stranke, 

odnosno na poseban račun nezavisnog vijećnika tromjesečno u jednakim iznosima, odnosno 

ako se početak ili završetak mandata ne poklapaju s početkom ili završetkom tromjesečja, u 

tom se tromjesečju isplaćuje iznos razmjeran broju dana trajanja mandata.  

 

 

Članak 6. 

Ova Odluka stupa na snagu prvog dana od dana objave u „Službenom vjesniku Varaždinske 

županije“. 

 

 

 

Točka 3. 

Donošenje Zaključka o oslobađanju operativnih vatrogasaca Vatrogasne zajednice 

Općine Maruševec od plaćanja komunalne naknade za 2024. godinu 

 

Predsjednik – dajem uvodnu riječ načelniku. 

Načelnik – kao i svake godine Vatrogasna zajednica Općine Maruševec dostavila je popis 

operativnih vatrogasaca koji se predlažu za oslobađanje od plaćanja komunalne naknade, 

popis vam je dostavljen uz prijedlog zaključka. 

 

R. Podbojec - traži da njegova rasprava uđe u zapisnik. Imam jednu zamolbu i prijedlog, koja 

nije ispred mene nego ispred Vatrogasne zajednice Općine Maruševec. Tu je i član 

zapovjedništva iz DVD-a Donje Ladanje koji može potvrditi ovo što ću reći. Održali smo 

zajedničku sjednicu predsjedništva i zapovjedništva, proširenu sa članovima DVD-a 

Maruševec i DVD-a Donje Ladanje, pa se obraćamo Općinskom vijeću Općine Maruševec sa 

jednom zamolbom. Zamolbu ću dostaviti svim vijećnicima, s obzirom da Vatrogasna 

zajednica nije ovlašteni predlagatelj nikakvih akata. S obzirom na Odluku koja se donosi gdje 

postoji mogućnost oslobađanja 35 operativnih članova, mi bi zamolili da se pokuša donijeti 

Odluka, ne nužno danas i na ovoj sjednici, da se ta brojka poveća na 50. Vjerujem da to ne bi 

previše opteretilo općinski proračun, a da se osim operativnih vatrogasaca od plaćanja 

komunalne naknade oslobode i ostali članovi koji odrađuju razne aktivnosti i daju svoj 

doprinos te smatramo da zaslužuju da se nagrade, pa da to bude nekakva poticajna mjera da 

ljude zadržimo u DVD-u. U svakom slučaju zahvaljujem ispred Vatrogasne zajednice i DVD-

a na ovoj Odluci koju sada donosimo. 

 

Pročelnica – to je prijedlog za izmjenu i dopunu Odluke o komunalnoj naknadi, to se kroz nju 

može riješiti. 

Načelnik – razmotrit ćemo prijedlog. 

 

Predsjednik -  daje točku 3. na glasanje 

 

 



8 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

 

 

ZAKLJUČAK 

 

I 

Obveze plaćanja komunalne naknade u 2024. godini u potpunosti se oslobađa 35 operativnih 

vatrogasca iz Vatrogasne zajednice Općine Maruševec, odnosno nositelji zajedničkog 

domaćinstva u kojem žive operativni vatrogasci, a prema popisu dostavljenom od Vatrogasne 

zajednice Općine Maruševec koji se nalazi u prilogu ovog Zaključka i čini njegov sastavni 

dio.  

 

II 

Ovlašćuje se Jedinstveni upravni odjel Općine Maruševec da provede oslobođenje iz točke I 

ovog Zaključka u knjigovodstvenim evidencijama Proračuna Općine Maruševec za 2024. 

godinu.  

 

 

 

 

 

Točka 4. 

Donošenje Programa demografskih mjera za poticanje rješavanja stambenog pitanja 

mladih obitelji na području Općine Maruševec za 2024. godinu 

Predsjednik – dajem uvodnu riječ načelniku. 

Načelnik – mogu samo istaknuti da se prošle godine prijavilo 18 mladih obitelji kojima je 

Općina pomogla sa preko 51.000,00 eura, a ako gledamo od 2020. do 2023. godine radi se o 

51 potpori za mlade obitelji, preko kojih je isplaćeno oko 147.000,00 eura. Predlažem da 

program donesemo i ove godine budući da već ima interesa za prijavu. 

 

S. Cerjan - traži da rasprava uđe u zapisnik. Zanima me što je sa samcima? 

Načelnik – mislim da smo i prošle godine o tome razgovarali, samci nisu obuhvaćeni ovim 

Programom. 

S. Cerjan – niste razmišljali da se samci stave u Program? 

Načelnik – onda to baš nije demografska mjera. Nisam nigdje čuo da je netko donio takav 

Program vezano za samce. Želimo poticati da se mlade obitelji ovdje dosele ili da adaptiraju 

postojeću nekretninu koja se možda nije do sada koristila, a potrebna je radi proširenja 

obitelji. Ne znam kako točno samci pridonose poboljšanju demografske slike općine 

Maruševec. 

S. Cerjan – što znači da samci  ne mogu formirati obitelj ili srediti si stambeno pitanje radi 

formiranja obitelji i doprinošenja demografskoj obnovi? Ako je netko samac ne znači da nema 

pravo na obitelj. 

Načelnik – nisam to rekao. 
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S. Cerjan – ja smatram da i samac može formirati obitelj, zašto moraju biti muž i žena? Oni 

mogu živjeti zajedno, a da nisu muž i žena. Mislim da bi trebalo razmotriti da se i samci stave 

u Program. 

Pročelnica - Programom su obuhvaćeni svi koji žive u bračnoj/izvanbračnoj zajednici, 

formalnom/neformalnom životnom partnerstvu, jednoroditeljske obitelji koju čine dijete 

odnosno djeca i jedan roditelj ili samohrani roditelj koji u trenutku podnošenja zahtjeva nisu 

stariji od 40 godina. Ugovorom se obvezuju da će se u roku od godine dana prijaviti na istoj 

adresi za koju traže potporu. Svi dostavljaju zadužnice ovjerene kod javnog bilježnika, ako ne 

ispune uvjete propisane Javnim pozivom i Ugovorom, morati će vratiti dobivena sredstva. 

S. Cerjan – nisam uopće protiv toga da se pomogne mladim obiteljima, ali smatram da bi se i 

samcu trebalo pomoći da si osigura stambeni prostor da bi mogao formirati obitelj. 

J. Kundija-Gradiček – evo to mu je poticaj da si do 40 godina nađe curu da bi se mogao 

prijaviti na Javni poziv.  

S. Cerjan – nisam protiv ove odluke ali možda da u budućnosti razmišljamo o tome da svima 

omogućimo bez obzira da li imaju obitelj ili ne, do 40 godine da si nešto izgrade i na taj način 

ćemo ih vezati da žive na našem području. 

Predsjednik – bili smo jedna od prvih Općina koja je donijela tu odluku, ta odluka je 

podložna nadogradnji, a moj prijedlog je da ako se u roku od dvije godine od sklapanja 

ugovora rodi dijete, da toj mladoj obitelji damo još 2.000,00 eura. 

 

Predsjednik -  daje točku 4. na glasanje 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi  

 

 

PROGRAM 

demografskih mjera za poticanje rješavanja stambenog pitanja  

mladih obitelji na području Općine Maruševec za 2024. godinu 

 

 

 

Točka 5. 

Donošenje Programa poticanja razvoja malog i srednjeg poduzetništva Općine 

Maruševec za razdoblje 2024.-2025. godine 

 

Predsjednik -  daje uvodnu riječ načelniku 

Načelnik – Program je isti kao i za razdoblje 2022.-2023., samo smo zaokružili iznose da 

nemamo probleme sa isplatama i da se ljudi lakše snalaze u troškovima. 

 

Rasprave nije bilo. 

 

Predsjednik -  daje točku 5. na glasanje 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

 

 



10 

 

PROGRAM 

poticanja razvoja malog i srednjeg poduzetništva  

Općine Maruševec za razdoblje 2024.-2025. godine 

 

 

 

Točka 6. 

Donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu općinskog načelnika za razdoblje od 

01.07.2023. – 31. 12. 2023. g. 

 

Predsjednik - daje uvodnu riječ načelniku. 

Načelnik – kao i svake godine potrebno je Općinskom vijeću podnijeti izvješće za proteklo 

polugodišnje razdoblje. Nastojao sam pobrojati većinu svojih aktivnosti kojima sam se bavio. 

 

Rasprave nije bilo. 

 

Predsjednik -  daje točku 6. na glasanje 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

ZAKLJUČAK 
                                                                  

I 

Općinsko vijeće Općine Maruševec prima na znanje i usvaja Izvješće o radu općinskog 

načelnika Općine Maruševec za razdoblje od 1. srpnja do  31. prosinca 2023. godine, 

KLASA: 024-01/24-04/1, URBROJ: 2186-17-02-24-1 od  15. ožujka 2024. godine. 

 

II 

 

Izvješće iz točke I sastavni je dio ovog Zaključka. 

 

 

 

Točka 7. 

Razmatranje i donošenje Izvješća o stanju zaštite od požara i provedbi Godišnjeg 

provedbenog plana unapređenja zaštite od požara na području Općine Maruševec za 

2023. godinu 

 

Rasprave nije bilo. 

 

Predsjednik -  daje točku 7. na glasanje 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

 

 

IZVJEŠĆE 

o stanju zaštite od požara i provedbi Godišnjeg provedbenog plana unapređenja zaštite 

od požara na području Općine Maruševec za 2023. godinu 
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Točka 8. 

Donošenje Godišnjeg provedbenog plana unapređenja zaštite od požara na području 

Općine Maruševec za 2024. godinu 

 

Rasprave nije bilo. 

 

Predsjednik -  daje točku 8. na glasanje 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

Godišnji provedbeni plan unapređenja zaštite od  

požara na području Općine Maruševec za 2024. godinu 

 

 

 

 

Točka 9. 

Razmatranje i usvajanje Izvješća o izvršenju Plana djelovanja Općine Maruševec u 

području prirodnih nepogoda za 2023. godinu 

 

Predsjednik – dajem uvodnu riječ načelniku 

Načelnik – na početku svale godine se donosi ovo izvješće, možete obratiti pozornost na 

tablicu 1 na stranici 4 s obzirom da smo prošle godine imali dosta prirodnih nepogoda, pa 

možete vidjeti koliko su iznosile štete. 

 

U raspravi su sudjelovali vijećnica S. Cerjan, pročelnica i načelnik. 

 

Predsjednik -  daje točku 9. na glasanje 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

IZVJEŠĆE 

o izvršenju Plana djelovanja Općine Maruševec u području prirodnih nepogoda za 

2023. godinu 

 

 

 

Sjednica je završila u 20:04 sati. 

                 

 

 

 

 

VODITELJICA ZAPISNIKA                                                            PREDSJEDNIK  

                                                                                                      OPĆINSKOG VIJEĆA 

 

____________________                                                         __________________________                                                     

        Mihaela Košić                                                                                 Damir Šprem   


